
Notulen ALV sv Ouderkerk 

Datum:  maandag 10 juni 2024 

Aanwezigen: Jeroen Wirz (Voorzitter), Kees Bosman (Penningmeester), Jiska Kouwenhoven 
(Secretaris) en 10 leden. (Aanwezigheidslijst is op te vragen bij het Dagelijks Bestuur) 

Afwezig: 2 Afmeldingen 

             

Ingekomen stukken / Mededelingen (Secretaris) 

➢ Onderhoudsploeg-vraag: extra bescherming/hekwerk plaatsen achter 1e veld, voor de kijkers 

naar het 4e veld? Onderhoudscommissie neemt de vraag ter overweging. 

➢ Bridge-club: goed bevallen en betalen hetzelfde als een niet-spelend lid (€ 64) + de bar-

omzet. Afspraak = voortzetten op dezelfde manier. Volgend jaar uitzoeken of de bridge-leden 

lid mogen worden. Bridge-seizoen heeft pauze van juni tot september. (9 maanden) 

Vaststellen notulen 11 december 2023 (Secretaris) 

Geen opmerkingen: definitief vastgesteld. 

Begroting 2024-2025 (Penningmeester) 

➢ Contributie hetzelfde gehouden; 

➢ Meeste bedragen hetzelfde gehouden. 

Kosten komen uit op € 381.000, het resultaat zou dan uitkomen op € 13.000. 

*Jeugd-leden: 90% van JO15-1 heeft opgezegd, maar inschatting is dat leden-aantal hetzelfde blijft. 

*Senioren-leden: zaterdag is stabiel, alleen Zondag-3 (overstap-wens naar zaterdag) en Dames-

elftallen zijn een zorg. 

Inkomsten:  

Kantine-omzet 2024 is buitengewoon hoog (€ 154.000 t/m mei 2024). 

Uitgaven: 

Kosten sponsoring = bedrukkingskosten van de shirts. 

Bedrijfsmiddelen = kostenpost nieuw sleutelplan + afschrijving + terrein-huur. 

KNVB trainerskosten = hoofd-jeugdtrainer opleiden en investering in langere binding aan de club. 

Voorstel contributie-verhoging 2024/2025 

Voorstel bestuur = contributie niet verhogen.  

Alle aanwezigen stemmen in. 

Wijziging bestuurssamenstelling / verkiezingen 

Vacature Secretaris per 1 januari 2025. 

Beleidsplan sv Ouderkerk 2023-2026 

Vrijwilligers werven 

Wervingscampagne in progress: wordt uitgerold in september 2024. 



Vraag lid: toezichthouden op kantinebeheer gezocht (afsluiting controle / schoonmaak /  

drankgebruik onder 18 jaar). 

Behouden leden / overgang junior naar senior / binding jeugdspelers / scholing jeugd-trainers 

Werkgroep wordt gevormd. Punt van aandacht en zorg is er. 

Afdeling voetbal 

Seniorencommissie (Danny de Wit) 

KNVB-aanvraag gedaan: om de week 1 zondag gesloten. Reactie KNVB afwachten. 

 

Vraag lid: wastas verplichten. 

Juniorencommissie (Ronald van Tetterode) 

-Ajax-jeugdopleiding: geslaagde avondsessie 

-Technische structuur op poten zetten (olv Luc Saan) 

-Een kampioenschap, veel 2e plaatsen.  

-Teamindeling 2024/2025 is gestart: schaarste aan trainers.  

-VOG-aanvragen: persoonlijk in de kantine bij aanvang seizoen. 

-Meiden-team: zorg. Een afname van leden (MO13 en MO17 tekort aan meiden). 

-Voetbalkampen: er is nieuw leven in geblazen (Vosjes-kamp 2024 is succes geweest). 

Onderhoud gebouw 

-September 2024: nieuw sleutelplan, met elektronische code voor toegang. 

-Veld 2 en Veld 3: drainage herstelplan.  

-Hoofdveld: over 2 seizoenen nieuwe toplaag. Vanaf 2030 mag rubber niet meer.  

-Trainers-veld: voorstel om kunstgras-veld van te maken.   

Rondvraag 

Martin Hilbrands: Gele kaart + Team niet opkomen dagen. In het Huishoudelijke reglement zijn hier 

regels voor opgesteld. (bestuur kan beslissen om de kosten in te houden van het team-budget) 

Geert Drese: Camera-app tegen vandalisme? 

Sluiting 
Voorzitter Jeroen Wirz bedankt de aanwezigen en nodigt iedereen uit voor een drankje namens de 
vereniging.  
 

Jiska Kouwenhoven-Geijsel 
Secretaris algemeen bestuur 


